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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll fört vid 
sammanträde 2023-03-28, § 10  

  
  

   

 

 Tid Tisdagen den 28 mars kl. 17:30 – 17:50 

 Plats Hantverkargatan 3, Glasbruket 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 3 april 2023 §§ 1-10, 12, 13, 15, 16  

Omedelbart justerade paragrafer §§ 11, 14 

  

  

Närvarande  

 

 Beslutande ledamöter: 

Maria-Elsa Salvo (S), ordförande 

 Petra Larsson (S) 

Ann Karlsson (V) 

Marie-Helena Fjällås (MP) 

Anna Cederschiöld Stuart (M) 

Mikael Sundin (M) 

Leif Söderström (SD) 

Hanna Wistrand (L)  

 

Tjänstgörande ersättare 

Mikael Peterson (C) för Vakant (C) 

Anders Öhrling (S) för Stian Armstad (S)  

Lotten Hammar (S) för Hassan Jama (V)  

 

 

Ersättare:  

Onur Esinsel (S) 

Niki Konomi (S) 

Lisa Carlbom (MP) 

Roine Löfgren (SD) 

Christoffer Heimbrand (L) 

 

 
 

 

 

Tjänstepersoner: 
 

 

Borgarrådssekreterare Sixten Svanberg (S), politisk sekreterare 

Anna Falk (C), förvaltningschef Marina Högland, Peter Ahlström, 

Carina Braun, Susanne Olsson, personalföreträdare för Kommunal 

Linda Runcrantz, nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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 § 10 
Nya Husbybadet, Nidaros 2 med flera, utredningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2023/347 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet. 
 

2. Idrottsnämnden ger idrottsförvaltningen i uppdrag att av 
fastighetsnämnden beställa framtagande av handlingar för 
projekt Det nya Husbybadet, som underlag till ett 
kommande inriktningsbeslut till en utredningsuppgift upp till 
25 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 3 mars 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Ann Karlsson 
(V), Marie-Helena Fjällås (MP) och Leif Söderström (SD) 
föreslår (se beslutet). 
 

2) Mikael Peterson (C), Hanna Wistrand (L) och Anna 
Cederschiöld Stuart m.fl. (M) föreslår: 

 
1. Att delvis godkänna förvaltningens förslag till beslut. 
2. Att uppdra åt idrottsförvaltningen att i samråd med 

fastighetskontoret ta fram en plan för att säkerställa 
möjligheten till skolsim och föreningssim under tiden 
Husbybadet rivs och ersätts. 

 
Husbybadet är ett av få äventyrsbad i Stockholm. Det är ett mycket 
uppskattat bad trots det dåliga skicket och det är beklagligt att det 
byggdes med sådana påtagliga brister att dess livslängd inte kunde 
bli längre. I budget 2021 gav den grönblå majoriteten 
idrottsnämnden och fastighetsnämnden i uppdrag att ta fram en 
plan för att ersätta Husbybadet.  
 
Husbybadet ligger i ett område där simkunnigheten och 
vattenvanan bland barnen är lägre än genomsnittet i andra delar av 
Stockholm. Därför är Husby och Järva fortsatt en prioriterad plats 
när det kommer till satsningar på simkunnighet. Vänstermajoriteten 
måste ta fram en plan vart områdets barn och de verksamma 
föreningarna på Husbybadet ska ta vägen under byggtiden. Bland 
annat har Spårvägen Simförening arrangerat simskola för barn på 
plats. En otroligt viktig verksamhet i ett prioriterat område för ökad 
simkunnighet som majoriteten inte får svika.  
 
Det nya Husbybadet kommer vara en dyr investering. Så dyr att 
fastighetskontoret bedömer att vänstermajoritetens långsiktiga 
investeringsplan för idrottsinvesteringar inte kommer att räcka för 
projektet. De kräver istället att projektet finansieras inom den 
utökade investeringsplanen för idrottsinvesteringar. Eftersom 
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vänstermajoriteten minskade investeringsbudgeten för 
idrottsanläggningar 2023 med 140 miljoner kronor jämfört med vad 
grönblå hade planerat i budget 2022-2024 är det därför tydligt att 
majoriteten kommer behöva välja mellan viktiga 
anläggningsinvesteringar eller riskera att skjuta dem ännu längre in 
i framtiden. När vänsterstyret vägrar låta privata aktörer vara med 
och bidra till Stockholms idrottsinvesteringar trängs nödvändiga 
investeringar i Stockholmsidrotten ut på grund av att allt ska in i 
samma investeringsbudget, som man dessutom har krympt. Om 
inte annat så äventyras stadens långsiktiga ekonomiska ställning 
av vänstermajoritetens agerande. Det är av stor betydelse att 
stadens finanser hanteras ansvarsfullt för nuvarande och 
kommande stockholmares skull. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S)ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som 
stöds av ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Ann Karlsson (V), 
Marie-Helena Fjällås (MP) och Leif Söderström (SD) 
 
Reservation 
Mikael Peterson (C), Hanna Wistrand (L) och Anna Cederschiöld 
Stuart m.fl. (M) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 
förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Ann Karlsson (V) och 
Marie-Helena Fjällås (MP) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Husbybadet utgör för närvarande en betydelsefull destination för 
både husbybor och andra stockholmare. Bevarandet och 
utvecklingen av sådana målpunkter i Järva är av stor betydelse. 
Det är därför glädjande att påbörja det efterlängtade projektet att 
etablera ett nytt och modernt Husbybad.  
 
Skapandet av ett helt nytt badhus kan också möjliggöra en 
utbyggnad av befintliga funktioner. Till exempel skulle en ny 
anläggning kunna inrymma en ytterligare undervisningsbassäng 
och ett utvecklat äventyrsbad.  
 
Det är förstås beklagligt att det nuvarande badet endast efter drygt 
20 år uppnått sin tekniska livslängd och är i undermåligt skick, trots 
fastighetskontorets betydande underhåll. Det omfattande 
utredningsarbetet visar på allvarliga fel och brister i konstruktionen. 
Likt vissa andra simhallar från denna tidpunkt byggdes Husbybadet 
med obeprövade byggtekniker som idag visat sig vara 
undermåliga. Det nya Husbybadet måste utformas på ett betydligt 
mer långsiktigt hållbart vis med beprövade tekniker. Med tanke på 
den rådande omvärldssituationen med bland annat stigande 
byggkostnader är det också avgörande att staden bygger på ett så 
resurseffektivt sätt som möjligt och iakttar grundlig 
kostnadskontroll. 
 
Projektet är viktigt inte bara som besöksmål utan även för att 
möjliggöra mer simundervisning och idrottande i Stockholm och 
Järva. Äventyrsbadet har också en viktig roll att spela i att utveckla 
barn och ungas vattenvana. 
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För den rödgröna majoriteten är det av stor vikt att vi nu tar tag i 
frågan så att Husby så snart som möjligt får en modern och 
välkomnande simanläggning på plats. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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